
Jakub Kwiatkowski 

w trybie art. 24 ust. 8 u.s.g, 
przekazuję do 

Prezydenta Miasto Zgierza Zgierz, dnia 18 lipca 2024 r. 

Klub Radnych 

Koalicja Obywatelska 

WICEPRZEWODNICZĄCA 

Elżbieta Gaca ! 2 3 -07- 2024 

Pan Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z rosnącą potrzebą zapewnienia mieszkańcom oraz odwiedzającym nasze miasto łatwego 
dostępu do miejskich punktów/stacji do ładowania telefonów komórkowych, zwracam się z prośbą 
o udzielenie informacji na ten temat. Poniżej przedstawiam szczegółowe pytania dotyczące tej kwestii: 

1. Ile miejskich punktów/stacji do ładowania telefonów komórkowych znajduje się obecnie 
na terenie miasta Zgierz? 

2. Gdzie dokładnie zlokalizowane są te punkty? Proszę o przedstawienie listy lokalizacji, 
w których znajdują się stacje do ładowania telefonów. 

3. Jaki jest obecny stan techniczny tych punktów/stacji? Czy wszystkie działają sprawnie? Czy są 
prowadzone regularne przeglądy techniczne tych urządzeń? 

4. Jak często te punkty są wykorzystywane przez mieszkańców i turystów? 

5. Czy w najbliższym czasie planowane jest uruchomienie kolejnych punktów/stacji do ładowania 
telefonów? Jeśli tak, to gdzie i kiedy możemy się ich spodziewać? 

6. środki finansowe zostały przeznaczone na utrzymanie i rozbudowę sieci miejskich 
punktów/stacji do ładowania telefonów? Czy miasto planuje pozyskiwać dodatkowe fundusze 
na ten cel, np. z funduszy unijnych? 

7. Jak wygląda procedura zgłaszania awarii tych punktów przez mieszkańców? Czy istnieje 
dedykowana infolinia lub system zgłoszeń online? 
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